
G/F Egemosegård 
Referat fra bestyrelsesmøde 23. maj 2018 

Deltagere: 
Bestyrelsesmedlemmer: Flemming H. Jensen, Ib Nielsen, Karna Folmann, Hans Rasmussen, Inga 
Albrechtsen
Bestyrelsessuppleanter: Tonni Hansen og Arne Petersen
Afbud:  
Mødested: Hos Flemming kl. 13.30 

1 Valg af dirigent – Inga Albrechtsen

2 Generalforsamling den 3. juni 2018

Referat/beslutning: 

Praktiske gøremål blev drøftet og fordelt, herunder bestilling af morgenbrød, udlevering af 
stemmesedler m.m. 

Der er ikke indkommet forslag fra medlemmer. 

Forslag omkring brug af midler fra vejfonden til etablering af fast belægning på stikvejene blev 
drøftet.  
Såfremt generalforsamlingen beslutter sig for etablering af fast belægning på stikvejene og 
samtidig vedtager, at midlerne i vejfonden skal kunne anvendes til både stamvejen og stikvejene, 
så er det bestyrelsens opfattelse, at der også efter en eventuel etablering af fast belægning på 
stikvejene, skal restere et beløb til løbende vedligeholdelse af vejene. 
En egenbetaling på kr. 1.000,- pr. grundejer til etablering af fast belægning på stikvejene vil 
betyde, at der vil restere kr. 106.200 i vejfonden til vedligeholdelse m.m., hvilket bestyrelsen 
finder passende. 

3 Pasning/slåning af vore grønne områder. 

Referat/beslutning: 
Bestyrelsen har engageret fremmed hjælp til slåning af græs for 2018. 
Bestyrelsen følger løbende op herpå. 

Klipning af hækken og buske langs stamvejen skal ske umiddelbart før arbejdsdagen. 
  
Bjørneklo er konstateret på en mindre del af fællesarealet, og det aftaltes, at Hans, Arne og Ib 
sørger for bekæmpelse heraf snarest mulig. 

4 Arbejdsdag i 2018

Referat/beslutning: 
Arbejdsdagen bliver den 15. september 2018. 
Planlægning af arbejdsdagen foretages i forbindelse med et bestyrelsesmøde i løbet af august/
september. 

5 Kontingent for 2018



Mødet hævet kl. 15.45 

Ib Nielsen Flemming H. Jensen
Næstformand, sekretær          Formand                                

Karna Folman	 	 	 	 Hans Rasmussen	 	 Inga Albrechtsen

Kasserer	 	 	 	 Bestyrelsesmedlem		 Bestyrelsesmedlem


Referat/beslutning: 
Kassereren orienterede om status på indbetaling af kontingent for foreningen for 2018. 
Der resterer p.t. 27, som endnu ikke har betalt kontingentet. 
Kassereren vil udsende errindringsskrivelser i form af mails/breve til de pågældende. 

Der har været problemer med Post Nord, som kan være årsag til manglende betalinger. 

6 Eventuelt, herunder næste møde:

Referat/beslutning: 

Bestyrelsen drøftede en grundejers etablering af fast hegn ud mod stamvejen, som måske er i 
strid med deklarationens § 9, som angiver, at et fast hegn højst må være mellem 0,8 til 1,25 m. 
højde. 
Bestyrelsen besluttede at afholde sig afventende i forhold til eventuelle klager. 

Næste bestyrelsesmøde afholdes umiddelbart efter den kommende generalforsamling. 


